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• 

Satisfacció moderada del sector, que espera que no sigui una reobertura curta i hagin de tancar 
una altra vegada 11 Demanen que es rebaixi l'IVA al 10% i que la Generalitat els concedeixi ajuts 

XAVIER MADRONA 
I LLEIDA I Les noves mesures del 
Procicat que s'aplicaran a partir 
de dilluns preveuen la reobertu
ra de pavellons i gimnasos. Les 
instaHacions i els equipaments 
d'interior podran tenir un afo
rament del 30 per cent, limitació 
a sis persones i ús de mascareta 
en activitats grupals. EIs vesti
dors estaran tancats excepte a 
les piscines. 

La suavització de les restricci
ons va ser acollida amb satisfac
ció continguda. AIs gimnasos, 
Maria Campos, directora de 
Trevol, reconeixia que "no tenia 
gaire esperances, pero tant de 
bo no ens facin retrocedir com 
aItres vegades. L'important és 
que es prengui consciencia que 
l'esport és part de la solució i 
que es reflecteixi també en la 
rebaixa d'impostos i de l'IVA 
(demanen reduir-Io al 10 per 
cent, quan ara tributen al21 per 

PAVELLONS 

Els clubs que treballen 
en pavellons o recintes 
interiors veuen insuficients 
les noves mesures 

cent)". Pep Castarlenas, direc
tor de l'Ekke, va dir que "obrir 
sempre són bones notícies, pero 
m'espero a veure la lletra petita 
quan es publiqui al DOGC". 

En altres espais tancats, Al
bert Gadea, propietari del Padel 
Indoor Lleida, va dir estar "molt 
content per tornar a l'activitat 
i poder donar servei a clients i 
alumnes, pero em sap greu pels 
usuaris que tenim de fora del 
Segria que encara no podran 
vindre". Iván Solís, copropietari 
del Waps Padel & Sports, tam
bé va dir estar "content perque 
aquesta vegada no esperava la 
notícia. És un petit pas, pero cal 
continuar lluitant perque ens 
rebaixin l'IVA i la Generalitat 
ens doni alguna ajuda". 

Un usuari del gimnas Trevol aixecant peses durant I'anterior reobertura. 

Per a Laia Carreño, del Club 
Gimnastic Lleida, aquestes 
noves mesures "no són sufici
ents per assegurar una viabi
litat economica al club". Ma
ribel Moncasi, del FEDAC de 
gimnastica, veu "una llumeta 
d'esperan¡;:a, pero espero que 
després de les eleccions no ens 
tornin a tancar". 

D'altra banda, Vanesa Orte
ga, presidenta del ·Balafia VO
lei, va recordar l'esport de base. 
'IMalgrat que s'ha solucionat el 
tema d'entrenar en pavellons, 
és amb grups de sis persones 
i al voleibol poca cosa fem. 
D'una banda estem contents, 
pero es fa difícil explicar a les 
famílies de nens i nenes aquesta 
distinció". 

LEsCLAUs 

Reobertura parcial. Els gimnasos podran reobrir els seu s es
pais interiors dilluns vinent. Pero aquesta reobertura deis es
pais interiors deis gimnasos i altres centres esportius sera amb 
un 30% de I'aforament habitual. D'aquesta manera, acabara el 
tancament que va comenc;:ar el 7 de genero 

Rebaixa de I'IVA. El sector deis gimnasos demana que es re
baixi l'IVAal JU% ja que actualment paguen-el ma-xim, el 210/0. 

Subvencions. No és ciar encara quin sera I'ajut extraordinari 
que el Govern destinara al sector per compensar aquest tanca
mento Segons el portal especialitzat CMDsport, després d'haver 
transferit 15 milions al Consell Catala de l'Esport, la Generalitat 
es va comprometre a doblar la xifra després de la primera pror
roga (fins al 24 de gener) i a tornar-la a augmentar -la xifra po
dria assolir els 60 milions- després de la segona prorroga, que 
va allargar el tancament fins a aquest diul')1enge 7 de febrero 

LES FRASES 

«Obrir sempre és una 
bona notícia, per6 
m'espero a veure 
la Iletra petita» 

PEP CASTARLENAS 
GIMNAs EKKE VIDING 

«Tant de bo no ens 
facin retrocedir com 
les altres vegades. 
Lesport és part de 
la solució i hauria 
de reflectir-se en la 
rebaixa d'impostos» 

MARIA CAMPOS 
GIMNAs TREVOL 

«Estic molt content 
per tornar a donar 
servei a clients 
i alumnes» 

ALBERT GADEA 
pADEl INDOOR LLEIDA 

«És un petit paso Han 
de rebaixar-nos I'IVA 
i donar-nos ajuts» 

IVANSOLls 
WAPS PADEL & SPORTS 

«No són prou 
mesures per 
assegurar una 
viabilitat econ6mica» 

LAIA CARREf.lO 
CLUB GIMNASTIC LLEIDA 

«D'una banda estem 
contents, per6 
amb grups de 6 
poca cosa fem» 

VANESA ORTEGA 
PRESIDENTA DEL BAL.A.FIA VOLEI 


